



Protokoll Årsmöte 2021

Datum: 2021-05-26 Tid: 18:00

Mötet hölls via Team:s på grund av rådande Corona situation.

Närvarolista: Thomas Johansson, Mikael Bergh, Daniel Holmkvist, Anders Hägglund, Janne Isaksson, Bernt Moberg, Emelie Hellstedt, Stig Westberg, Erik Spade, Håkan Dalstedt, Magnus Larsson, Per Brännström, Erik Söderlund, Mikael Frödin, Anders Kagervall.

Dagordning

- 1. Val av ordförande och sekreterare för mötet.**
Årsmötet valde Thomas Johansson till ordförande och Mikael Bergh till sekreterare.
- 2. Fastställande av röstlängd för mötet.**
Mikael noterade vilka som kopplat upp sig på mötet och detta godkändes som röstlängd. Totalt var det 15st deltagare på mötet.
- 3. Val av protokolljusterare och rösträknare.**
Mötet valde Erik Söderlund till justerare och rösträknare.
- 4. Fråga om mötet har utlysts i enlighet med stadgarna.**
Thomas informerade att kallelsen till mötet mejlades ut den 11 maj till samtliga medlemmar samt att vi även publicerat det på vår hemsida och Facebook grupp 14 dagar innan. Detta är enligt stadgarna, senast 14 dagar innan mötet. Årsmötet godkände att mötet är utlyst enligt stadgarna.
- 5. Fastställande av dagordning.**
Mötet godkände dagordning i sin helhet.
- 6. a) Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret.**
Mikael Bergh läste upp verksamhetsberättelsen för det gånga verksamhetsåret.
b) Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för det senaste verksamhets-/räkenskapsåret.
Daniel redovisade balans och resultaträkningen för verksamhetsåret. Årets resultat blev -5 657 kr och behållningen på kontot för verksamhetsåret 2020 var 277 892 kr.
- 7. Revisionsberättelsen för verksamhets-/räkenskapsåret.**
Mikael läste upp revisionsberättelsen från revisorerna som yrkade på ansvarsfrihet för styrelsen.
- 8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser.**
Årsmötet beviljar styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020.
- 9. Fastställande av årsavgifter.**
Styrelsens förslag var oförändrade avgifter vilket är följande.
Älvsorganisationer, kommuner eller liknande större organisationer 1000kr/år.
Fiskevårdsområden, Samfällighetsföreningar, entreprenörer 200kr/år.

ES



Privatpersoner, stödmedlem (utan rösträtt) 100kr/år.
Mötet godkände styrelsens förslag på oförändrade avgifter.

10. Fastställande av ev. verksamhetsplan och behandling av budget för det kommande verksamhets-/räkenskapsåret.

Thomas presenterade verksamhetsplanen och Daniel presenterade budget för kommande verksamhetsår. Mötet godkände planen och budgeten i sin helhet.

11. Ersättning och arvoden till styrelsen.

Styrelsens förslag var oförändrade ersättningar och arvoden vilket är att kostnadssättning utgår till styrelsemedlemmar för utlägg kopplade till beslutad verksamhet samt att resor ersätts med 18:50 kr/milen för bilresor eller ersättning mot kvitto/biljett för resa med annat färdmedel. Mötet godkände styrelsens förslag på oförändrade ersättningar och arvoden.

12. Val av ordförande i föreningen.

Valberedningens förslag var Thomas Johansson.
Mötet valde Thomas Johansson som ordförande på ett år.

13. Val av övriga styrelseledamöter.

Valberedningens förslag är omval på följande personer:

Mikael Bergh
Daniel Holmkvist
Anders Hägglund
Mikael Frödin

Mötet godkände valberedningens förslag och godkände omval enligt ovan.

Följande personer har ytterligare ett år att sitta:

Ola Söderdal
Lars Munk
Ida-Maria Rigoll
Erik Spade

14. Val av revisorer samt suppleanter.

Valberedningens förslag till revisorer och suppleanter är omval på 1 år enligt nedan:

Bo Johansson
Glenn Douglas

Valberedningen föreslår nyval på suppleant posten på 1 år enligt nedan:

Jari Toivanen

Mötet godkände valberedningens förslag och godkände omval samt nyval enligt ovan.



15. Val av valberedning om minst tre ledamöter.

Förslag till valberedning är följande:

Erik Söderlund, Sammankallande
Bernt Moberg
Anders Kagervall

Mötet beslutade att godkände förslaget enligt ovan som valberedning.

16. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner.

Styrelsen har inga förslag och det har inte kommit in några motioner.

17. Övriga frågor.

Hur ser det ut framöver då det gäller större möten och föreläsningar liknande de som fanns före pandemin. Är det på gång några i närtid?

Den info som finns tillgänglig så är de flest möten flyttade framåt i tiden eller kommer att hållas digitalt.

Fiskeforum är framflyttad till 11-12/10 och kommer att hållas i Stockholm

Slut konferenser Reborn kommer att hållas 15/9 det är inte i dagsläget beslutat om de kommer att vara ett fysiskt eller digitalt möte. Om det blir ett fysiskt möte så kan vi förslagsvis lägga ett styrelsemöte vid det tillfället.

Hur ser vi på vår verksamhet ska vi öka verksamheten och växa som förening, spänna bågen. Skapa projekt för andra jobb som den rapport som Thomas mfl har tagit fram då det gäller fisket i våra älvar. Vårt viktigaste uppdrag är att hjälpa och stödja förvaltningsorganisationerna i våra älvar.

Under rådande situation så kan detta vara svårt men mötet beslutade att styrelsen kan ta detta som en uppgift att titta över under kommande verksamhetsår.

Tittar vi globalt så finns det flera föreningar och organisationer som jobbar med laxfrågorna och det är bra att många engagerar sig i frågan.

Det vi behöver är ett ökat samarbetet över gränser och andra organisationer då ÖiS i dagsläget är en liten aktör för ett litet innanhav.

Vi behöver få en starkare röst för laxen och utnyttja hela spelplanen, tillsammans blir vi starkare.

Så ÖiS behöver fortsätta med vårt nuvarande samarbete med olika organisationer och öka detta under närtid även se över vilka fler vi kan samarbetet med.

Vi har arbetat med att uppdatera hemsidan och vill gärna att ni går in på den och återkomma med feedback på förbättringar mm. Vi har lagt till en flik där vi lägger upp de yttrande som vi gjort under 2020 och vi kommer att komplettera med yttrandeför 2021 under året.



**Östersjölaxälvar
i samverkan**

www.ostersjolaxalvar.se

Det är även gjort en uppdatering av info om styrelsen så ni som finns med i styrelsen skicka gärna uppdaterad info och en bild till Mikael Bergh så vi kan få den komplett.

18. Mötets avslutande.

Thomas tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Mötesordförande Thomas Johansson

Vid tangentbordet Mikael Bergh

Justerare